
 

Zápis z jednání výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 
 
Termín: 12. 12. 2016 

Místo: Restaurace Arkáda, Náměstí Svobody 32, Bučovice, 685 01 

Začátek: v 18:45 

Účast: Bedřich Chromek, Jiří Matyáš, Petr Gabriel, Petr Galasovský, Jan Stavělík, Jan 

Šťastník, Petr Šíma, Pavel Brückner 
 

Program jednání 
1) Úvod, přivítání 
2) Zpráva z jednání regionálních sekretářů a zápis z VV ČFbU 
3) Materiály z komisí ČFbU 
4) Informace ze sekretariátu 
5) Materiály z regionálních komisí 
6) Školské soutěže 
7) Regionální výběry – stav příprav 
8) Čerpání rozpočtu 2016 
9) Dotační program MŠMT č.VIII 
10) Finále poháru 2016 (17.ledna 2017 Zlín) – průběh příprav 
11) ODM Brno 2017 
12) Termín setkání VV ½ roku 2017, termín VH 
13) Rozvojový plán regionu 
14) Různé 

 
 
Bod 1) Z důvodu komplikované dopravní situace Brno-Bučovice byl začátek jednání posunut z 18:15 na 18:45. 
Jiří Matyáš přivítal všechny přítomné, RVV v kompletním složení schválil program jednání.  

 

Bod 2) Jiří Matyáš informoval o zápisu z VV ČFbU a Petr Šíma informoval o zprávě z jednání regionálních 
sekretářů. Členové RVV berou na vědomí. 

 
Bod 3) Bedřich Chromek informoval o zprávě z Komise regionů a rozvoje oddílů (KRO), konkrétně o chystané 

změně v dotačním programu č. 3: Sekretáři oddílů. Cílem programu bude v oddílech podpořit, budovat a 
vzdělávat pozici spíše manažerského pracovníka. Dojde k drobným úpravám podmínek při schvalování oddílů do 

dotačního programu. RVV tuto změnu diskutoval a shodl se, že dotační program na pracovníka oddílu by měl 

stále podporovat především menší regionální oddíly než top ligové oddíly, které tuto strukturu už často mají. 
 

Z Komise rozhodčích a delegátů (KRD) je plánovaná schůzka předsedů regionálních komisí na červen 2017. Jan 
Stavělík, předseda regionální KRD, upozornil na fakt, že poslední podobná schůzka proběhla v prosinci 2015. 

Během roku 2016 byly původně plánované dvě schůzky předsedů KRD, neproběhla ani jedna. 

 
Bedřich Chromek dále informoval o vyrozumění ke změně odměňování regionálních sekretářů. Z regionu 

hejtman bude předkládat vlastní hodnocení nebo vyjádření a finální odměňování sekretářů je v kompetenci 
nesoutěžního úseku. 

 



 

Bod 4) Petr Šíma připomenul konec současného regionálního metodika Rostislava Kohúta k 31. 12. a 
informoval o aktuálním stavu, že stále není vybrán nikdo nový. Sekretáři plní nebo budou plnit některé 

povinnosti regionálního metodika. 
 

Bod 5) Mezi jednáními RVV se žádná komise nesešla. 

 
Bod 6) Petr Šíma informoval o školských soutěžích. Ve čtvrtek 15. 12. a pátek 16. 12. budou sehrána poslední 

okresní kola v základních i středních školách. Všechny plánované turnaje proběhly. Krajská kola jsou plánována 
na leden 2017. RVV krátce diskutoval úroveň a význam školských turnajů. 

 
Bod 7) Petr Šíma potvrdil zajištěnou dopravu na závěrečné turnaje výběrů starších žáků z obou krajů i 

dorostenců. Jan Šťastník potvrdil pozitivní ohlasy na výběrové tréninky především v mladších a starších žácích. 

Na konci prosince 20. 12. dojde ke společnému tréninku dorostenců z obou krajů, kde by mělo dojít k závěrečné 
nominaci na závěrečný turnaj. 

 
Bod 8) Petr Šíma předložil aktuální stav rozpočtu 2016 a vyčíslil předběžné výdaje za prosinec. Jan Stavělík, 

předseda KRD, navrhl nákup rozhodcovských mikin pro regionální rozhodčí. Vzhledem ke smluvním podmínkám 

musí tyto mikiny být od firmy adidas. RVV diskutoval tento návrh a nakonec schválil případnou výrobu a nákup 
těchto mikin pro regionální rozhodčí licence C a D. 

 
Bod 9) Petr Šíma obvolával oddíly ohledně dotačního programu MŠMT č. VIII i s možností prodloužení na 

podání žádosti do 15. prosince 2016. Většina oddílů, která na dotaci může dosáhnout, tak zažádalo. Nežádají asi 
4 oddíly. 

 

Bod 10) Finále poháru je naplánováno na úterý 17. ledna 2017. Ženské finále začíná v 17:00, mužské finále ve 
20:00. V rámci propagace poháru jsou do oddílů, hal či škol distribuovány plakáty i letáčky a dále vstupenky 

1+1 zdarma. 
 

Bod 11) Proběhlo setkání na kraji v Jihomoravském kraji, více bližších informací bude sděleno v lednu. Ve 

Zlínském kraji budou dresy pro všechny sporty stejné, v Jihomoravském kraji si každý sport zajišťuje dresy ve 
vlastní režii. 

 
Bod 12) RVV odsouhlasil další termíny jednání v první části roku 2017 na: 

pondělí 23. 1. 2017 Bučovice 

pondělí 27. 2. 2017 Bučovice 
pondělí 20. 3. 2017 Bučovice 

pondělí 24. 4. 2017 Bučovice 
RVV schválil případný termín VH na středu 3. nebo 10. května 2017 v Brně. 

 
Bod 14) Bez přítomnosti regionálních sekretářů se RVV shodl na odměnách pro sekretáře v této výši: Petr Šíma 

12.000,- Kč a Pavel Brückner 4.000,- Kč. Hlasování: 6/0/0 

 
Konec: ve 21:15 

Zapsal: Pavel Brückner, sekretář 
 

 

 


